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  DAGSORDEN: 

 
 1 

 

1.1 

 

INDKALDELSE OG DAGSORDEN 

 

Beslutningsforslag: Drøftelse om referater skal være åbne eller 

lukkede for medlemmer. 

 

Beslutning: Referater skal gøres åbne for medlemmer i kredsen 

via hjemmesiden. Punkter vedrørende personsager gøres 

lukkede. 
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LUKKET PUNKT 
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3.1 

 

 

 

 

 

 

3.2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3.3 

 

3.4 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

NYT FRA KREDSKONTORET 

 

Kredskontoret og COVID-19 restriktioner 

Status: TLH oplyser at møder i SLc er aflyst, men at vi fortsat 

holder åbent på kontoret for ansatte og fremmøde. Det er vigtigt 

at fastholde tilgængelighed og åbenhed overfor medlemmerne.  

AA indvender, at der fremover kan komme indskrænkelser fra 

regeringen. Kredskontoret vil løbende vurdere situationen. 

 

Julefrokost for Storegade 38 

TLH fremlægger, at kredskontoret, herunder kredsformanden, 

sagsbehandler og 3 af husets faste brugere holder en intern 

julefrokost fredag d. 17. december 2021. TLH ønsker at høre 

bestyrelsens holdning til dette. 

 

Beslutning: Bestyrelsen indvilliger i at arrangementet kan 

gennemføres for de 5 deltagende, så længe krav for COVID-19 

restriktioner overholdes. 

 

Lukket punkt 

 

Dimissionsmøde på Campus 

Status: TLH deltog med en faglig sekretær fra SL og A-kasse 

konsulent for Bornholm Elisabeth Als med dimissionsoplæg om 

SL-medlemskab, SL som fagorganisation og A-kasse fordele.  

 

Spørgsmål: Hvordan ser fordelingsnøglen ud mellem pædagoger 

og socialpædagoger på uddannelsen? 

 

Svar: Det er nationalt bestem at 50 % af de studerende 

uddannes inden for normalområdet, mens 30 % uddannes inden 

for specialområdet og 20 % i specialområdet for skoler og børn.  

12 socialpædagoger bliver færdiguddannet og 12 pædagoger 

børn børneområdet, 24 dimittender i alt.  



 

3.5 

 

Lønforhandling 

Status: Lønforhandlinger har fyldt en del i efteråret. For TLH har 

det være en forskelligartet og lærerig oplevelse at forhandle løn i 

de forskellige centre. TLH har erfaret, at der er meget forskellige 

tilgange til lønforhandling blandt centrene. 

 

Forslag: HU foreslår, at man for visse centre skal slå sig sammen 

med FOA for at løfte lønefterslæb. 

 

 4  SENIORSEKTIONENS MIDLER 

  Status: CC beretter, at seniorsektionen har indkøbt julegaver til 

kredsens ca. 50 seniorer. 

 

Beslutning: Seniorsektionen budget og kompetencer sætter som 

punkt til næste kredsbestyrelsesmøde. 

  

 

 

 5 AMR-REFUSION 

  Handling: Undersøg, om AMR får frikøb ved arrangementer. Det 

antages i bestyrelsen, at der ikke foretages frikøb, da AMR-

indsatsen anses som en investering fra arbejdspladserne. CC 

undersøger og sender oplysninger til AMR og TR i kredsen. 

 

Deadline: 20. december 2021 

 

 6 JULEGAVE TIL KONTORET 

Beslutningsforslag: TLH ønsker, at der indkøbes julegave til den 

rengøringsansatte. 

 

Beslutning: Bestyrelsen godkender dette 

 

Handling: CC bestiller julegave til den rengøringsansatte. 

 

Deadline: 20. december 2021 

   

 7  NYE TÆPPER I KREDSKONTORET 

Status: TLH oplyser, at SLC vil finansiere tæpper til mødelokalet 

og kredsformandens kontor, som virker lyddæmpende ved 

møder og samtaler. 

 

 8 BESØG FRA SLC I 2022 

Status: TLH og CC beretter, at kreds Bornholm får besøg af IT 

og økonomi fra SLc. Claus Rune fra økonomi besøger kredsen 

19. januar 2022 til møde med TLH, TM og CC. IT besøger 

kredsen d. 4. februar 2022. Kredsen har fået tilbudt en 

konferenceskærm, som TLH vil høre bestyrelsens holdning til, da 

THL er usikker på, hvem der finansierer skærmen. 



Bestyrelsesmedlemmer fremhæver, at det kan være en potentiel 

god investering til fremtidige online møde og konferencer. 

 

Handling: TLH undersøger, hvordan det ser ud ift. hvem der 

finansierer skærmen, og hvor længe tidbuddet er gældende. 

 

 9 KONGRESFORBEREDENDE UDVALG 

Status: CC oplyser, at kredse blandt deres kredsbestyrelse skal 

udpege et medlem til det kongresforberedende udvalg. 

Medlemmet kan være formanden eller et bestyrelsesmedlem. 

TLH oplyser, at hun er født medlem, og bestyrelsen er enige i at 

formanden fastholder sin plads i udvalget. 
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OPFØLGNING PÅ ANLIGGENDER FRA 

KREDSBESTYRELSESMØDE 29. NOVEMBER 2021 OG 

STATUS PÅ NYE ANLIGGENDER 

Status: CC fremlægger følgende: 

• Stresspostkort til TR er sendt til kredsen. 

• Stressvejleder uddannelsen 3. modul: Kredsen har 

modtaget invitation til 3. modul på 

stressvejlederuddannelsen. 

Handling: CC undersøger, hvem i kredsen der har taget 

1. og 2. modul. 

• Det gode arbejdsliv 

Kredsen har modtaget invitation til, at 10 medlemmer i 

kreds Bornholm kan deltage til arbejdsmiljøkonferencen. 

Beslutning: TLH og HU deltager. 

Handling: CC sender nyhedsbrev til TR, AMR og Lederne. 

Ved stort ønske om deltagelse, fordeler kredsen 

pladserne med arbejdspladserne og poster for en bred 

repræsentation. 

• Team Arbejdsliv 

Status: CC har kontaktet Team arbejdsliv og afventer 

svar vedrørende muligheden for at afholde én temadag i 

efteråret 2022. 

• Arbejdstilsynet 

Status: CC er i gang med at undersøge med 

webafdelingen, hvorvidt det er muligt at lægge den 

grønne smiley på bornholm.sl.dk med link til 

bedømmelsen. 

• Budget og refusion 

Status: Kredsen dækker transportudgifter for TR og AMR, 

men transporttid godtgøres ikke særskilt. 

• GDPR for TR 

Status: CC afventer svar fra Digitalisering og Økonomi. 

• Folkemøde 2022 

Handling: CC vil række ud til DLFs sekretariat og høre om 
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muligheden for, at SL kan låne dele af deres lokaler i 

Allinge.  

 

 

FAMILIENETVÆRKSMØDE 

Status: TLH beretter, at mødet var vellykket. SL Bornholm blev 

inviteret af familieplejerne til at tale til et julearrangement. Ved 

korrespondance med Iben fra Familieplejerteamet blev det aftalt 

at SL Bornholm kan komme og tale kort til familieplejernes P-

møde d. 26. januar kl. 9. 

Spørgsmål: Hvem i bestyrelsen ville kunne deltage, da TLH og 

CC ikke har mulighed for at deltage? 

Beslutning: TM deltager til P-mødet på den betingelse, at hun 

forberedes af kredskontoret. 

 

 

ARRANGEMENTSKALENDEREN 

Bestyrelsen drøfter temaer og datoer for medlemsarrangementer 

for året 2022. 

 

Januar: Tidligt fyraftensmøde med Forbundsformand Benny 

Andersen, afholdes fredag d. 28. januar kl. 10-12. 

Handling: CC sender invitation til medlemmer 

 

Februar/Marts: Kredsen inviterer social- og sundhedsudvalget til 

at møde SL.  

 

Juni: Folkemødet 2022 for medlemmer, kreds bestyrelse og SL-

ansatte. 

Handling: CC undersøger, om SL kan leje lokaler hos DLF i 

Allinge. 

 

September: Større medlemsarrangement med foredragsholder, 

evt. med mulighed for at afholde det på Vendepunktet. 

Handling: CC og TLH undersøger, hvilke kandidater der er muligt 

og hvordan det passer med udgifter. 

 

November: Politisk arrangement med fokus på budget drøftelser 

for budgettet 2024 i Regionskommunen.  

 

TILBAGEMELDINGER FRA TR OG AMR MØDE  

TR-gruppen gav til mødet d. 9. december udtryk for, at de 

ønsker at drøfte temaer som udvikling af den pædagogiske 

praksis samt kommunikation og trivsel på arbejdspladsen 
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15.  

AMR-gruppen ønskede ikke at fastlægge sigt temaer, men at 

bruge deres tid til interne drøftelser for AMR imellem. 

 

AMR har derimod et ønske om at få stillet en kontaktliste til 

rådighed for intern kontakt. 

 

Handling: CC undersøger med SLc, hvordan GDPR regler er 

herfor.  

 

Bestyrelsen drøfter, hvorvidt der skal mere fokus på faglige 

selskaber blandt kredsen. TM venter centralt på at få penge til 

dette.  

 

 

GODKENDELSE AF REFERAT FRA 29. NOVEMBER 2021 

Referatet godkendes af bestyrelsen 

 

EVT. 

 

 

 

 

 
 

   

 


